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Faste medlemmer som møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Aud Dagmar Ramdal Leder IF-SP 
Malin Lyng Medlem IF-HØ 
Lillian Nøst Medlem IF-HØ 
Rune Tveiten Medlem IF-AP 

 
Faste medlemmer som ikke møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Gerd Janne Husby MEDL IF-AP 
Vigdis Schei Wårum NESTL IF-HØ 
Stefan Hansen MEDL IF-V 
Sigurd Saue MEDL IF-SV 

 
Varamedlemmer som møtte: 
Navn Møtte for Representerer 
Arne Langmo Vigdis Schei Wårum IF-SP 
Anne Kirkeby Gerd Janne Husby IF-SV 
Johan Ersland Rein Stefan Hansen IF-KRF 

 
Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Finn Yngvar Benestad Oppvekstsjef 
Laila Bragstad Enhetsleder skole 

 
 
Orienteringssaker: 
 

- Skolematprosjektene 
 

Enhetsleder skole Laila Bragstad orienterte om de ulike skolematprosjektene i Indre Fosen 
kommune.  
Presentasjonen: 
http://einnsyn.fosendrift.no/indrefosen/RegistryEntry/ShowDocument?registryEntryId=54407&d
ocumentId=75139 
Indre Fosen er en del av kompetansenettverket for skolemat i Trøndelag, sammen med fire-
fem andre kommuner.  
Indre Fosen deltar i tre ulike prosjekt: 

 Havregrøt i SFO. Gjelder alle skolene i kommunen. Dekkes over fondsmidler. Dette er et 
rimelig tiltak, som kan utvides til å gjelde flere dager i uka. Dette er kjempepopulært.  

http://einnsyn.fosendrift.no/indrefosen/RegistryEntry/ShowDocument?registryEntryId=54407&documentId=75139
http://einnsyn.fosendrift.no/indrefosen/RegistryEntry/ShowDocument?registryEntryId=54407&documentId=75139


 Klimasmart skole. Frittstående prosjekt der fem trønderkommuner er med. Målet er å 
redusere matsvinn, og gjøre elevene i stand til å vurdere hva slags mat man trygt kan 
spise. Mælan og Åsly er forsøksskoler. Positive erfaringer. 

 PIMPA. Skal bidra til  at alle skolene i kommunen kan gi tilbud om mat til sine elever. 
Tilbudet tilpasses fasilitetene på den enkelte skole. Måltidet skal spises i en positiv sosial 
setting der elevene ikke sitter i den vanlige klasseromssituasjonen. Presentert i brosjyren 
"Velg smart mat". 

  
Ønske om å samle de tre prosjektene til en pakke, så man ikke skal rapportere på tre ulike 
prosjekt.  Alle skolene får da anledning til å bli med på alle delprosjektene.  
  
Elevmedvirkning er et forbedringspotensial i skolematprosjektene. Utvalget ber om at elevene 
inviteres inn i styringsgruppene. Elevene bør også være med i det praktiske arbeidet,-  det er 
slike ting elevene roper om å få være med på. Barn på SFO kan veldig gjerne koke 
havregrynsgrøten. Godt å høre at lærerne er positive til matprosjektene.  
  
Går det an å pimpe grøten med bygg og litt frukt eller bær? Noen skoler gjør det.  
Maten er et trivselstiltak. Gjør elevene oppmerksomme på at dette er noe vi gjør for at de skal 
ha det trivelig på skolen. 
  
Oppvekstutvalget er svært begeistret over at kommunen er kommet så godt i gang med 
skolematprosjektet  
 
 

- Inkludering på alvor 
 
Oppvekstsjef Finn Yngvar Benestad orienterte om status i prosjektet. Prosjektplanen er 
vedlegg til saken om Inkluderende praksis. 
  
Den første av fem filmer om inkludering er nå lagt ut på kommunens hjemmeside:  
https://www.indrefosen.kommune.no/tjenester/barn-og-skole/inkludering-pa-alvor/ 
  
På hjemmesida ligger også prosjektplanen og Ungdomsrådets hefte med aktiviteter og 
oppgaver til Kickoff, som ble arrangert på alle klassetrinn ved alle skoler 23. august. Opplegget 
er nå til evaluering. Hvis det viser seg at dette er noe skolene satte pris på, vil Ungdomsrådet 
vurdere å arrangere dette hvert år i starten av skoleåret.  
  
Oppvekstutvalget uttrykker stor begeistring over den rollen Ungdomsrådet spiller i 
inkluderingsarbeidet. De ber administrasjonen om å overbringe en hilsen til Ungdomsrådet.  
 
 

- Endringer i stillinger i oppvekstsektoren 
 

 Styrer Skogly friluftsbarnehage - Liv Fossgård startet 01.08.2019.  
 Rektor Mælan skole - Veronika Aune. Maria Gjølgali har fått jobb som rektor ved Ranheim 

skole og startet der 02.09.2019.  
 Enhetsleder skole - avklares etter at ny oppvekstsjef er på plass 
 Oppvekstsjef - ulyst med frist 01.09.2019. Åtte søkere. 1. gangs intervju i uke 38. Finn 

Yngvar Benestad fortsetter i 60 % stilling i oppvekstsektoren etter nyttår – for å jobbe med 
oppgaver knyttet til prosjekter med ekstern finansiering.  

 Avdelingsleder Vanvikan skole - lyses ut internt med søknadsfrist 15.09.2019. 
 Ny avdelingsleder Åsly skole - Bente Hammer. Marit Jansen har fått jobb som 

utviklingskonsulent for oppvekstsektoren i nye Åfjord kommune fra 02.09.2019.  
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PS 11/19 Tilstandsrapport for grunnskolene i Indre Fosen kommune 2019 

Kommunedirektørens forslag til vedtak: 
1. Tilstandsrapporten gir et godt bilde av skolenes tilstand innenfor de obligatoriske 

rapporteringspunktene ressursbruk, læringsmiljø og resultater. Rapporten viser at 
grunnskolene har flere forbedringspunkter, både innenfor læringsmiljø og faglige 
resultater. 

2. Grunnskolene skal videreføre de satsingsområdene som ble vedtatt i 2018, med fokus 
på 

 Inkludering 
 Relasjoner 
 Fagfornyelsen 

 
Saksprotokoll i Oppvekstutvalget - 03.09.2019  
 
Behandling: 
 
Oppvekstutvalgets behandling 
Enhetsleder Laila Bragstad gikk gjennom målsettinger og resultater i tilstandsrapporten. 
Presentasjonen: 
http://einnsyn.fosendrift.no/indrefosen/RegistryEntry/ShowDocument?registryEntryId=54408&d
ocumentId=75140 
Fem av rektorene var til stede under behandlingen av denne saken. De var med i drøftingen.  
  
Elevundersøkelsen 
Det er viktig med begrepsavklaring i forkant av Elevundersøkelsen, slik at elevene vet hva de 
svarer på. Rektorene synes det hadde vært interessant å kjøre en ikke-anonym undersøkelse 
om mobbing. Det er mange flere som rapporterer om mobbing i undersøkelsen, enn den 
mobbingen skolene er klar over. Olweus-undersøkelsen viser at mange elever som blir mobbet, 
ikke snakker med noen andre om det.  
Det er åpent for mobbing 24/7 gjennom mange ulike kommunikasjonsplattformer. Det er 
skolens plikt å følge opp en mobbesak, selv om den skjer på fritida.  
Enorme dokumentasjonskrav som stilles fra Fylkesmannen i Trøndelag. Det bør komme 
nasjonale retningslinjer for dette, for det er stor variasjon embetene imellom. Loven sier at det 
er elevens subjektive oppfatning som er fasiten.  
  
Nasjonale prøver 
Resultatene på 5. trinn er svakere enn landsgjennomsnittet, men det er en liten bedring over de 
siste fem årene.  
Klart bedre resultat på nasjonale prøver på ungdomstrinnet. Der ligger skolene i Indre Fosen 
over landsgjennomsnittet. Det er også en forbedring i resultatene fra 8. til 9. trinn. Det skjer noe 
med elevenes læring på mellomtrinnet, og denne utviklingen ser ut til å fortsette på 
ungdomstrinnet.  
  
Karakterer  
Standpunktkarakterene ligger over landet i engelsk og norsk, men elevene får lavere karakter 
på eksamen enn i standpunkt i norsk og engelsk. I matematikk er det samsvar mellom 
eksamenskarakter og standpunkt.  

http://einnsyn.fosendrift.no/indrefosen/RegistryEntry/ShowDocument?registryEntryId=54408&documentId=75140
http://einnsyn.fosendrift.no/indrefosen/RegistryEntry/ShowDocument?registryEntryId=54408&documentId=75140


Eksamen og standpunkt viser forskjellige ting. Det er ikke meningen at karakterene skal være 
helt like. 
Vi ligger omtrent på landsgjennomsnittet i grunnskolepoeng. Tidligere lå vi godt over, og det var 
stor forskjell skolene imellom. Årets resultat viser at skolene har kalibrert seg inn på et nivå, 
som trolig er det rette.  
  
Kommunedirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt.  
 
 
Endelig vedtak: 
 

1. Tilstandsrapporten gir et godt bilde av skolenes tilstand innenfor de obligatoriske 
rapporteringspunktene ressursbruk, læringsmiljø og resultater. Rapporten viser at 
grunnskolene har flere forbedringspunkter, både innenfor læringsmiljø og faglige 
resultater. 

2. Grunnskolene skal videreføre de satsingsområdene som ble vedtatt i 2018, med fokus 
på 

 Inkludering 
 Relasjoner 
 Fagfornyelsen 

 
 
 

PS 12/19 Søknad om tilskudd for inkluderende praksis i barnehage, skole og SFO 

Kommunedirektørens forslag til vedtak: 
1. Oppvekstutvalget ber om at Indre Fosen kommune innen 15. september søker om 

tilskudd til å bli pilotkommune for inkluderende praksis i barnehage, skole og SFO.  
2. Med den erfaring kommunen har opparbeidet seg gjennom modellkommuneprosjektet 

Inkludering på alvor, sitter kommunen allerede på en verdifull kompetanse som gjør at 
vi vil komme raskt i gang med utprøving av ulike tiltak.  

 
Saksprotokoll i Oppvekstutvalget - 03.09.2019  
 
Behandling: 
 
Oppvekstutvalget foreslår at man i søknaden om tilskudd nevner kommunens satsing på sunn 
skolemat og systematisk Olweus-arbeid som en del av Indre Fosen kommunes arbeid med å 
skape inkluderende skolemiljø.  
  
Kommunedirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt.  
 
Endelig vedtak: 
 

1. Oppvekstutvalget ber om at Indre Fosen kommune innen 15. september søker om 
tilskudd til å bli pilotkommune for inkluderende praksis i barnehage, skole og SFO.   

2. Med den erfaring kommunen har opparbeidet seg gjennom modellkommuneprosjektet 
Inkludering på alvor, sitter kommunen allerede på en verdifull kompetanse som gjør at vi 
vil komme raskt i gang med utprøving av ulike tiltak.  

 
 
 
 



DR 9/19 Dekning av skyssutgifter for elever med rett og plikt til opplæring i norsk 
og samfunnsfag 

Saksprotokoll i Oppvekstutvalget - 03.09.2019  
 
Drøftingstema 
Skal Indre Fosen kommune dekke utgifter til skyss for elever med rett og plikt til opplæring i 
norsk og samfunnsfag – utover det som kreves i loven?  
  
Oppvekstutvalgets behandling 
Enhetsleder VI orienterte om saken. Pengene vi får for elevene, brukes til selve 
undervisningen.  
Skolearealet er åpent, og elevene kan sitte på skolen og jobbe videre, koke te og kaffe.  
Kan undervisningen starte litt seinere på dagen? Kan det aksepteres at to kommer for seint? 
Hva med de 28 som kommer med busser som er på skolen til kl. 9? Hvordan ordner de dette i 
andre kommuner?  
Prinsippet må være at vi utnytter den rutegående transporten som fins. Så må undervisningen 
tilpasses dette tilbudet. Kommunen bør ikke åpne for å dekke skyssutgiftene. Det vil skape 
store problemer for kveldsundervisning og organisering.  
  
Oppvekstutvalgets konklusjon 

1. Elevene ved voksenopplæringen benytter den rutegående transporten som fins i 
kommunen. Det settes ikke opp egen kommunal skyss.  

2. En viss ventetid må aksepteres. 
3. Undervisningen må i størst mulig grad tilpasses det eksisterende busstilbudet. Det er ikke 

greit at elevene kommer for seint pga. at bussen kommer etter at undervisningen har 
startet.  

4. Kommunen bør ikke åpne for å dekke skyssutgiftene. Kommunen har ingen forpliktelse til 
å dekke dette.  

5. Samkjøring er en aktuell løsning. Det kan være integrering i praksis.  
  
 
 
 

DR 10/19 Evaluering utvalg/formannskap 

Saksprotokoll i Oppvekstutvalget - 03.09.2019  
 
Drøftingstema 
Utvalgene og formannskapet skal nå ha det siste møte for perioden. Kommunedirektøren 
oppfordrer til at hvert enkelt utvalg og formannskapet foretar en evaluering.  
  
Oppvekstutvalgets konklusjon 

 Kommer innkallingen tidsnok?  
Ja. Beskjed hvis det blir forsinkelse. 

 Størrelsen på saksdokumentene (inkl. vedlegg).  
Det blir fort nok, i hvert fall hvis en føler at en må lese igjennom alt. I store saker blir det 
mye når en legger ved alt. Viktig at det er gode sammendrag og oppsummeringer 
underveis. Går det an å merke dokumentene med ulike koder, slik at politikerne vet hva 
de må lese, og hva som kan være oppslagsverk? Lett å bli demotivert hvis 
dokumentmengden øker. Litt ulikt syn på dette i utvalget.  

 Kvaliteten på saksdokumentene.  
Grundige og gode saksframlegg.  

 Er sakene krevende?  
Ja, men saksdokumentene er klargjørende og gode.  Det er viktig at politikerne blir kjent 
med barnehagene og skolene rundt i kommunen. Dette bør gjentas med neste utvalg.  



 Oppleves det at sakene som behandles er av stor viktighet?  
Ja. Det er viktig at vi følger gode formelle prosedyrer, f. eks. når en forskrift skal vedtas. 
Fint at sakene først legges fram til drøfting, og deretter som politiske saker.  

 Oppleves sakene som relevante?  
Ja 

 Blir for mange eller for få saker delegert til administrasjonen?  
Ønsker i hvert fall ikke flere saker inn i utvalget. Når reglementene er vedtatt, trenger ikke 
utvalget å behandle søknadene. Vedtakene refereres i neste møte. F.eks. skyss-saker 
engasjerer veldig. Viktige saker kan det godt orienteres om i egen e-post til utvalget, slik 
at medlemmene er orientert med en gang, og ikke må vente til neste møte.  

 Oppleves som om det meste er avgjort i administrasjonen før politikerne får sakene til 
vurdering?  
Nei. Av og til kan saksframleggene ha vært vel førende. F.eks. gjelder det etter noen 
mening i forbindelse med ungdomsskolestrukturutredningen og samlokalisering av 
voksenopplæringen. Utvalget må huske at kommunedirektøren har plikt til å legge fram 
sin innstilling til vedtak.  

 Har utvalgsmøtene hatt godt oppmøte av faste utvalgsmedlemmer?  
Nei. Det har vært både og. De to siste møtene har vi hatt stort forfall. Har det preget 
utvalgets arbeid? Vi har vært heldige med at det har vært de samme varamedlemmene 
som stort sett har møtt opp hver gang.  

 Møtehyppighet.  
Det kan godt være større møtehyppighet det første året, og så mindre etter hvert. 
Opplæringsplan for utvalgene er viktig. Det bør inngå en opplæring i tekstanalyse (lesing 
av saksdokumenter).   

 Er møteledelsen god?  
Ja. Leder er god til å holde seg til saken, og til å holde tida.  

 Preges møtene av god debattkultur?  
Mange gode debatter, alle får si det de ønsker å si. Tegn på en god debatt, er at en får 
svar underveis som en ikke hadde da møtet startet. Dette er et utvalg der vi har hørt på 
hverandre og lært av hverandre . 

 Er samarbeidsklimaet godt?  
Ja. 

 Er det lett å ta ordet?  
Ja.  

 Er du engasjert?  
Ja. Alle er engasjert. alle  

  
Sigurd Saue har i sitt fravær sendt inn denne uttalelsen:  
  
"Jeg ser det er et punkt om evaluering av utvalgets arbeid, og jeg har egentlig ingen annen 
kommentar enn at jeg vil berømme administrasjonen for gode saksforberedelser, god støtte 
under diskusjonene og fyldige referater. Jeg har alltid sett fram til utvalgsmøtene med 
forventning om interessante og konstruktive diskusjoner." 
 
 
 
 


